
 

 

RAPPORT FRA TILSYNSBESØK - TILSYNSUTVALG 1 
 

Navn på tjenestested: Kjernehuset dagsenter 
Dato for besøket: 18.05.2020             Tidspunkt (fra kl. til kl.): 1000 - 1100 
Anmeldt besøk 
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede: 
Kari Heiberg, Sjur Atle Furali, Kjell Emil Granå/leder 
Kontakter under tilsynet: 
Avd.leder Gunvor Hamre 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: Digitalt møte 
 
 
Tilsynsutvalgets rapport 
 
Avd.leder Hamre orienterte: 
Kjernehuset har vært stengt fom fred. 13.mars tom 3. mai. 
  
Vanligvis har de 8 brukere, nå 7, dvs 1 ledig plass som skal fylles opp. Etter gjenåpningen 
har de hatt tilbud til to brukere annenhver dag – de andre får andre tilbud. De vet ikke helt 
når de skal åpne opp for fullt. Kanskje i midten av juni. 
 
Normal bemanningssituasjon: 4 ansatte i 100 %. Avd.leder Hamre er her hver tirsdag, og 
jobber utover det på Abildsø bolig. 
Hamre går i fødselspermisjon 1. juli. Det kommer ny leder. Teamleder Haug på Kjernehuset 
bistår Abildsø bolig. Dette blir veldig bra, ifølge avd.leder – det blir mere ett sted. 
 
Avd.leder sier videre at de har det greit, men det har vært usikkerhet og påkjenninger i 
forbindelse med koronakrisen og omstillingen. Tøft i starten, psykisk belastende, men det har 
roet seg. Man har tilpasset seg nye rutiner. De har brukt ansatte på tvers av Kjernehuset og 
Abildsø bolig. 
 
Kjernehuset hadde 1 ansatt i karantene. Ingen smittetilfelle og symptomer. De ansatte har 
klart dette med smittevern bra. Man har etablert klare retningslinjer og regler. Det har etter 
hvert blitt en rutine. 
 
Ingen økning av utfordrende atferd hos brukerne. Det virker som om de har hatt det fint. 
Ingen belastning for de pårørende. 
 
Kjernehuset har ganske høyt sykefravær. Det jobbes med sykefraværet. Hvor er terskelen for 
å ringe seg syk? De har faste vikarer, men de blir bare brukt ved langtidssykdom. 
 
Det jobbes med arbeidsmiljøet. Dette har blitt mye bedre enn tidligere. De har fått OU-
midler, blant annet for å utvikle arbeidsmiljøet. De må finne en dag for dette. 
 
Ingen formelle klager, og ingen avvik. 
 
Når det gjelder aktiviteter, så har de nok ressurser til å dekke tilbudet. 
I sommer har de stengt 3 uker. Alle 4 ansatte har ferie samtidig. Et godt system. 
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Merknad: 
Etter tilsynsutvalgets vurdering, trenger institusjonen større plass.  
Her mangler personalrom hvor personalet kan trekke seg helt tilbake.  
Det mangler eget rom der man kan skjerme folk med utagerende atferd.  
Det er bare ett toalett til brukerne. Det trengs to. 
Det har vært snakk om et større dagsenter. Tilsynsutvalget ønsker å få vite av rette instanser 
hvordan det går med eventuelle planer om et større dagsenter. 
 
På spørsmål om ønsker for Kjernehuset, så håper avd.leder Gunvor Hamre på et utvidet eller 
større dagsenter. Plassmessig er det for lite sånn som det er nå, det blir mye forstyrrelser for 
alle, og ett toalett er for lite. 
For øvrig opplever hun at det er et hyggelig sted å være, både for brukere og ansatte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo, 24.05.2020 
 
Kari Heiberg(s)                  Sjur Atle Furali(s)                Kjell Emil Granå(s) 
______________               _________________            _________________  
Medlem tilsynsutvalg        Medlem tilsynsutvalg           Leder tilsynsutvalg 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 27.05.2020 
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 27.05.2020 
3. Avd.leder Kjernehuset dagsenter: 27.05.2020 
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